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OBČINSKI SVET 
 
Številka: 900-0028/2020 
Datum: 28. 9. 2020 
   

Z A P I S N I K 
 
11. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 28. 
septembra 2020 s pričetkom ob 18. uri v stekleni dvorani Kulturnega centra Delavski dom 
Zagorje ob Savi, Cesta 9. avgusta 1, Zagorje ob Savi.   
 
Prisotni: ZGN – Klemen Benko, Anton Benko, Vladimir Poredoš, Roman Savšek, Simona 
Klukej, Metka Podpečan, Štefka Suša, Marjana Mlinarič Pikelj, Ivan Klančišar, Ana Režun, 
Mitja Adamlje, Marjan Kovač, Ivan Potočnik; NSi – Alojzija Hočevar; SLS -  Primož Jelševar, 
Marija Oven, Mitja Drobež, Boštjan Ocepek; SDS – Roman Perklič, Nataša Mahne; LMŠ – 
Sašo Vučko; SD – mag. Tea Juratovec, Željko Železnik.  
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Tadej Špitalar, direktor občinske uprave; Matej 
Drobež, vodja oddelka za splošne zadeve; Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Ivo 
Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe; Blanka Šmit, vodja oddelka za družbene 
dejavnosti in gospodarstvo; Lucija Baš, svetovalka za pravne zadeve; Simona Pettirosso, 
sodelavka za gospodarske javne službe; mag. Andrej Vizjak, minister za okolje in prostor; 
Ksenja Koren, Holding slovenskih elektrarn; Tjaša Polc, v.d. direktorja RRA; Jani Medvešek, 
RRA; Irena Drašlar, načelnica UE Zagorje ob Savi; Rudi Medved, poslanec v Državnem zboru 
RS; Uroš Macerl, Jure Veteršek, predstavnika Eko kroga; Andrej Dolšina; Tatjana Krautberger; 
novinarji.  
 
Opravičeno odsotni: ZGN –Marija Ribič; DeSUS – Anica Ule Maček.  
 
/Zvočni zapis seje se do potrditve zapisnika nahaja v arhivu Občine Zagorje ob Savi/.  
 
Uvodoma je župan pozdravil prisotne ter se za uspešno delo zahvalil gospe Tatjani 
Krautberger, dolgoletni ravnateljici Osnovne šole Ivana Kavčiča Izlake, ki odhaja v pokoj. V 
nadaljevanju je povedal, da je v okviru obletnice delovanja Kulturnega centra Delavski dom 
Zagorje, v spomin Nandetu Razboršku bila izdana knjiga avtorja Romana Rozine. V ta namen 
je Andrej Dolšina v minuti za kulturo iz knjige recitiral pesem.  
 
Nato je župan Matjaž Švagan otvoril sejo. Ugotovil je, da je od 25 prisotnih 23 članic in članov 
občinskega sveta. Seja je sklepčna.  
 
V nadaljevanju je povedal, da sta dve točki predlaganega dnevnega reda danes v obravnavi 
tudi na občinski seji v Litiji, in sicer Seznanitev s Koncesijsko pogodbo za rabo vode za 
proizvodnjo električne energije na delih vodnega telesa reke Save od Ježice do Suhadola in s 
Sporazumom o ureditvi načina izvajanja koncesije za rabo vode za proizvodnjo električne 
energije na delih vodnega telesa Save od Ježice do Suhadola, za katero poročevalec je mag. 
Andrej Vizjak ter točka Predlog Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Zasavske regije – 1. 
obravnava, katero bo predstavila gospa Tjaša Polc. V kolikor bi prišlo do zamude udeležbe na 
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sejo omenjenih poročevalcev, predlaga, da se točki dnevnega reda sproti prilagodita po 
prihodu poročevalcev. 
Na predlog župana člani občinskega sveta niso imeli pripomb, zato je župan dal v potrditev 
naslednji dnevni red:  
 

1. Razprava in sprejem zapisnika 10. redne seje občinskega sveta z dne 11. 6. 2020 in 
zapisnika 9. dopisne seje občinskega sveta z dne 20. 7. 2020 
 

2. Poročilo župana o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 
 

3. Seznanitev s Koncesijsko pogodbo za rabo vode za proizvodnjo električne energije na 
delih vodnega telesa reke Save od Ježice do Suhadola in s Sporazumom o ureditvi 
načina izvajanja koncesije za rabo vode za proizvodnjo električne energije na delih 
vodnega telesa Save od Ježice do Suhadola 

 
4. Predlog Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Zasavske regije – 1. obravnava 

 

5. Sprejem sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra 
 

6. Seznanitev s polletnim poročilom o izvrševanju proračuna Občine Zagorje ob Savi za 
leto 2020 

 
7. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2020 

– 1. rebalans proračuna 2020 
 

8. Seznanitev s poročilom o notranjem revidiranju Občine Zagorje ob Savi za leto 2019 
 

9. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
 

- Predlog soglasja k imenovanju direktorja RRA Zasavje 

- Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Občine Zagorje ob Savi v svet javnega 
zavoda Vrtec Zagorje 

- Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Občine Zagorje ob Savi v svet javnega 

zavoda Osnovna šola Toneta Okrogarja Zagorje ob Savi 

 

10. Pobude in vprašanja članov Občinskega sveta 
 
Od 23 prisotnih članov občinskega sveta so dnevni red z 23 glasovi ZA potrdili. 
Dnevni red je bil sprejet.  
 

AD. 1 
Razprava in sprejem zapisnika 10. redne seje občinskega sveta z dne 11. 6. 2020 in 

zapisnika 9. dopisne seje občinskega sveta z dne 20. 7. 2020 

 
Župan je člane občinskega sveta povprašal o morebitnih pripombah na zapisnik 10. redne 
seje z dne 11. 6. 2020 in 9. dopisne seje z dne 20. 7. 2020.  Na oba zapisnika pripomb ni bilo, 
zato ju je dal v sprejem.  
 
Od 23 prisotnih članov občinskega sveta so zapisnik 10. redne seje občinskega sveta z 
dne 11. 6. 2020 in zapisnik 9. dopisne seje z dne 20. 7. 2020 s 23 glasovi ZA potrdili. 
PROTI ni bil nihče. Zapisnika sta bila potrjena.   
 

AD. 2 
Poročilo župana o izvajanju tekočih aktivnosti Občine Zagorje ob Savi 
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Župan je svetnike seznanil o zaključku del na objektu Proletarec, na katerem so bila 
zamenjana okna in montirana senčila, izolirano je bilo podstrešje, dodane nove strojne 
inštalacije z grelnimi elementi z ogrevanjem na toplotno črpalko, urejen je tudi prezračevalni 
sitem z rekuperacijo ter zamenjana nekatera svetila z varčnejšimi. Svetnike je seznanil, da je 
Občina pridobila sklep MZI-ja o sofinanciranju celovite prenove telovadnice z energetsko 
sanacijo. Celotna naložba je po projektantski oceni vredna cca 800 tisoč EUR. Povedal je, da 
so se dela na objektu SVEA v teh dneh pričela izvajati. Vso pohištvo iz objekta, katero po 
projektu ni bilo ocenjeno za nadaljnjo uporabo, se je namenilo vsem javnim zavodom v občini. 
Investicija je ocenjena na 2,3 mio EUR, od tega bo okrog 15% sofinancirano s strani Ministrstva 
za infrastrukturo. Osnovna šola dr. Slavka Gruma je opremljena z novim vozilom za potrebe 
prevoza učencev. Dejal je, da bo za nakup vozila iz občinskega proračuna namenjeno 46 tisoč 
EUR. Prav tako je Občina pridobila sredstva Ministrstva za zdravje za sofinanciranje nakupa 
novega reševalnega vozila za izvajanje nujne medicinske pomoči. Na javnem razpisu 
ministrstva je Občina pridobila 58 tisoč EUR, 17 tisoč EUR pa bo zagotovljenih iz občinskega 
proračuna, razliko, 131 tisoč EUR bo zagotovil Zdravstveni dom. Dejal je, da je na Vladi RS v 
obravnavi pilotski projekt »ločitev delovišč«, ki v občini ohranja 24. urno prisotnost mobilne 
ekipe nujnega reševalnega vozila z dipl. zdravstvenim tehnikom in voznikom reševalnega 
vozila, 12 ur pa bi v Zagorju delovala tudi mobilna ekipa za  nujne hišne obiske za celotno 
Zasavje. Sprejem pilotskega projekta za Zagorje pomeni, da v Zdravstvenem domu ponoči ne 
bo več prisotnosti dežurnega zdravnika. Kot predsednik Sveta regije je na zdravniško zbornico 
in na Vlado RS naslovil dopis o prekinitvi postopka, dokler se znotraj lokalnih skupnosti 
določene stvari ne dogovorijo, uskladijo. Dejal je, da bo Občina v skrbi za zdravje občank in 
občanov omogočila brezplačno cepljenje proti gripi. Poudaril je, da cepljenje ni obvezujoče, je 
pa priporočilo, da se za cepljenje odločijo v čim večjem številu in na ta način prispevajo k 
manjši obolevnosti, ko nas ogroža tudi COVID 19. V nadaljevanju je dejal, da je Občina objavila 
javni razpis za vzpostavitev sistema izposoje e-koles, ki vključuje nabavo e-koles, postavitev 
terminalov s potrebno programsko opremo, izobraževanje uporabnikov in vzdrževanje 
sistema. Omenil je, da danes potrjujemo sklep o novelaciji investicijskega programa projekta. 
Vzporedno s tem izvajamo tudi projekt izgradnje kolesarske poti Primoža Rogliča, projekt je 
zahteven, na samo iz finančnega vidika, tudi iz vidika pridobivanja zemljišč. Zahvalil se je 
vsem, ki so že dali tako pomembno soglasje. Povedal je, da je projekt postavitev razglednega 
stolpa na Čemšeniški planini v fazi priprave OPPN-ja. Trenutno pridobivamo predloge in 
pripombe. V zvezi s projektom obnova mestnih ulic je povedal, da se dela izvajajo, prav tako 
se sanirajo lokalne ceste po krajevnih skupnostih z asfaltno prevleko. Svetnike je seznanil tudi, 
da se bo prenovilo semaforizirano križišče pri tržnici. Za ureditev vodovoda na odseku Gladež 
– Podlipovica in vodovoda pri podjetju Xella bo iz občinskega proračuna namenjeno okrog 100 
tisoč EUR, iz državnega proračuna pa smo pridobili 600 tisoč EUR za ureditev vodotoka 
Strahoveljščica. Med štirinajstimi občinami v Sloveniji, je za izdelavno poplavnih kart na 
seznamu tudi občina Zagorje. Za zaključek je povedal, da so v čast kolesarju Primožu Rogliču 
po občini izobesili rumene zastave, sprejema pa se trenutno ne načrtuje, saj so v veljavi strogi 
ukrepi o združevanju ljudi na javnih površinah. Predno je župan odprl razpravo je dal na 
glasovanje sklep, ki ga je že omenil med poročanjem, in sicer:  
 
1. Potrdi se  novelacija investicijskega programa (IP) za projekt/program: »SISTEM IZPOSOJE 
JAVINH E-KOLES«, kratek naziv: »Sistem izposoje javnih e-koles«,  ki ga je v mesecu avgustu 
izdelala Regionalna razvojna agencija Zasavje, Kolodvorska cesta 2,  Zagorje ob Savi. 
2. Vrednost investicije po tekočih/stalnih cenah znaša 358.373,00 EUR (z vključenim davkom   
    na dodano vrednost). 
3. Vir financiranja:  

 Občina Zagorje ob Savi: 157.769,40 EUR 

 EKO SKLAD: 200.603,60 EUR 
4. Dinamika izvedbe: maj 2019 – december 2022.  
5. Dinamika financiranja: maj 2019 - december 2022. 
6. Odobri se izvedba investicije.   
7. Ta sklep velja takoj. 
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Za predlagani sklep je glasovalo 23 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 23 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 
Nato je odprl razpravo. Marija Oven je uvodoma dejala, da je bila članica komisije za izbor 
predlogov na javnem natečaju celostne grafične podobe občine Zagorje ob Savi. Povedala je, 
da med predlogi ni zasledila grafične podobe, ki se pojavlja na vstopnih tablah v občino. 
Zanima jo, zakaj je prišlo do spremembe logotipa in kdo je avtor. Župan je odgovoril, da je na 
javnem natečaju bil izbran gospod Dušan Kastelic, po samem izboru je avtor svoj predlog 
nadgradil. Nadaljnje razprave ni bilo.   
 

AD. 3 
Sprejem sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra 

 
Lucija Baš, svetovalka za pravne zadeve je v nadaljevanju predstavila zakonodajo ukinitve 
statusa javnega dobra. Predlagala je, da se ukine status javnega dobra pri predmetnih 
nepremičninah, navedenih v gradivu.  
Ivan Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je svetnike seznanil, da so predlog 
obravnavali tudi na odboru in na sam predlog člani niso imeli pripomb.  
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje naslednji  
SKLEP:  
1. S tem sklepom se nepremičninam: 
- nepremičnini ID znak: parcela 1887 2775/1 (katastrska občina 1887 Šentlambert parcela 
2775/1) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1887 2775/3 (katastrska občina 1887 Šentlambert parcela 
2775/3) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1875 928/2 (katastrska občina 1875 Čemšenik parcela 928/2) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1875 927/7 (katastrska občina 1875 Čemšenik parcela 927/7) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1875 945/3 (katastrska občina 1875 Čemšenik parcela 945/3) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1886 1899/1 (katastrska občina 1886 Zagorje-mesto parcela 
1899/1) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1880 501/9 (katastrska občina 1880 Kolovrat parcela 501/9) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1884 753/1 (katastrska občina 1884 Loke pri Zagorju parcela 
753/1) 
- nepremičnini ID znak: parcela 1884 753/2 (katastrska občina 1884 Loke pri Zagorju parcela 
753/2)  
- nepremičnini ID znak: parcela 1884 753/3 (katastrska občina 1884 Loke pri Zagorju parcela 
753/3) in 
- nepremičnini ID znak: parcela 2641 1493/2 (katastrska občina 2641 Zagorje parcela 1493/2), 
ukine status javnega dobra. 
2. Nepremičnine, navedene v prejšnjem členu tega sklepa, po ukinitvi statusa javnega dobra 
postanejo last Občine Zagorje ob Savi, Cesta 9. avgusta 5, 1410 Zagorje ob Savi, matična št. 
5883890000, do celote (1/1). 
3. Navedene nepremičnine izgubijo status javnega dobra na podlagi ugotovitvene odločbe, ki 
jo po uradni dolžnosti v skladu z ZUreP-2 izda občinska uprava Občine Zagorje ob Savi. Po 
pravnomočnosti odločbe se pri zemljiškoknjižnem sodišču, preko portala e-sodstvo Vrhovnega 
sodišča Republike Slovenije predlaga vknjižba lastninske pravice v korist Občine Zagorje ob 
Savi. 
4. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 23 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 23 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
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AD. 4  
Seznanitev s polletnim poročilom o izvrševanju proračuna Občine Zagorje ob 

Savi za leto 2020 
 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je povzela poročilo o izvrševanju proračuna 
Občine  Zagorje za obdobje januar – junij tekočega leta. Predstavila je dejstva in okoliščine, ki 
so vplivale na delovanje Občine oz. na izvrševanje proračuna. Dejala je, da je polletno poročilo 
pregledal in ga tudi potrdil odbor za javne finance ter nadzorni odbor Občine Zagorje ob Savi. 
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje naslednji 
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se seznani s Poročilom o izvrševanju 
proračuna Občine Zagorje ob Savi v obdobju januar - junij 2020. 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 23 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 23 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 
Ker se je seji pridružil minister za okolje in prostor, mag. Andrej Vizjak je župan nadaljeval s 
točko Seznanitev s Koncesijsko pogodbo za rabo vode za proizvodnjo električne energije na 
delih vodnega telesa reke Save od Ježice do Suhadola in s Sporazumom o ureditvi načina 
izvajanja koncesije za rabo vode za proizvodnjo električne energije na delih vodnega telesa 
Save od Ježice do Suhadola in ministra povabil k besedi.  

 
 AD. 5 

Seznanitev s Koncesijsko pogodbo za rabo vode za proizvodnjo električne 
energije na delih vodnega telesa reke Save od Ježice do Suhadola in s 

Sporazumom o ureditvi načina izvajanja koncesije za rabo vode za proizvodnjo 
električne energije na delih vodnega telesa Save od Ježice do Suhadola 

 
Minister mag. Andrej Vizjak je predstavil vsebino koncesijske pogodbe oziroma vsebino 
medsebojnih razmerij med koncesionarjem in koncedentom za rabo vode za proizvodnjo 
električne energije na delih vodnega telesa reke Save od Ježice do Suhadola. Omenil je, da 
so pogodbo usklajevali skoraj 15 let, pri pogajanjih je bilo značilno, da so pogajalci relativno 
zanemarjali pomen sodelovanja lokalnih skupnosti, ki pa so pri takšnem projektu zelo 
pomemben subjekt. Dejal je, da so tako z vsemi petimi zasavskimi občinami uskladili zahteve, 
dane s strani udeleženih občin. Sestavni del koncesijske pogodbe pa je tudi sporazum, ki ga 
potrdijo občinski sveti vseh zasavskih občin. Poudaril je, da se danes ne odloča o tem ali se 
bodo hidroelektrarne gradile ali ne, temveč za odločitev o začetku postopkov. V nadaljevanju 
je minister predstavil tudi terminski plan.  
 
Ivan Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je svetnike seznanil, da se je s 
koncesijsko pogodbo ter s sporazumem seznanil tudi odbor. Povedal je, da je bilo na temo 
danih kar nekaj vprašanj, predvsem iz vidika varstva okolja. Po razpravi pa je odbor oblikoval 
sklep, da občinski svet pooblasti župana za podpis sporazuma ter predlog, da društvo Eko 
krog sodeluje pri pripravi strokovnih podlag in prostorskih aktov za izvedbo projekta.  
Sledila je razprava v kateri je Vladimir Poredoš želel, da mnenje predstavi tudi predstavnik Eko 
kroga. Roman Perklič je povedal, da projekt podpira.  
 
Župan je nato za govorniški pult povabil predstavnika Eko kroga, Uroša Macerla, ki je povedal, 
da je vesel, da se še ne odloča o samem pričetku gradnje hidroelektrarn, ampak zgolj o 
pričetku postopkov. Apelira, da bi tako civilna družba kot tudi vsa društva, ki zastopajo 
naravovarstvo pri projektu sodelovali.   
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Mitja Drobež je v nadaljevanju povedal, da se v politični stranki SLS prav tako zavzemajo za 
gradnjo hidroelektrarn in ga veseli, da bodo pri projektu sodelovala tudi društva za varstvo 
okolja. Želijo pa, da se v projekt vključijo tudi obrtniki.  
Boštjan Ocepek je dodal, da projekt podpira, saj bi s tem med drugim pridobili tudi nova 
delovna mesta.  
Mag. Andrej Vizjak se je zahvalil za dane pobude ter poudaril, da ministrstvu ni v interesu 
izvajati projekte z nesprejemljivimi vplivi na okolje.   
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Koncesijsko pogodbo za rabo 
vode za proizvodnjo električne energije na delih vodnega telesa reke Save od Ježice 
do Suhadola in s Sporazumom o ureditvi načina izvajanja koncesije za rabo vode za 
proizvodnjo električne energije na delih vodnega telesa Save od Ježice do Suhadola 

2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi pooblašča župana za podpis Sporazuma o 
ureditvi načina izvajanja koncesije za rabo vode za proizvodnjo električne energije na 
delih vodnega telesa Save od Ježice do Suhadola.  

3. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi daje soglasje društvu Eko krog, da sodeluje pri 
pripravi strokovnih podlag in prostorskih aktih za izvedbo projekta HE na srednji Savi.  

4. Ta sklep velja takoj.  
 
Za predlagani sklep je glasovalo 22 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 22 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. 1 svetnik (Vladimir Poredoš) se je glasovanja vzdržal. Sklep je bil 
sprejet.  
 

AD 6. 
Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za 

leto 2020 – 1. rebalans proračuna 2020 
 
Svetniki so Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 
2020 oz. 1. rebalans proračuna prejeli s sklicem seje, danes ga je obširno predstavila vodja 
oddelka za javne finance Jelena Mlakar. Po danem poročilu je župan odprl razpravo.  
 
Simona Klukej, predsednica odbora za javne finance je svetnike seznanila, da je odbor predlog 
temeljito predelal. Na predlog člani odbora niso imeli pripomb, zato so sprejeli sklep, da ga 
občinski svet potrdi.  
Ivan Klančišar, predsednik za okolje in prostor je dejal, da se je s predlogom 1. rebalansa 
seznanil tudi odbor, prav tako so v okviru rebalansa obravnavali tudi 3. spremembo in 
dopolnitve sklepa o načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Zagorje ob Savi za leto 
2020.  
Sašo Vučko je postavil vprašanje glede prevoza otrok v šolo, predvsem ga je zanimal razlog 
povišanja stroškov na tej proračunski postavki, saj so se šolarji zaradi odrejene karantene 
skoraj tri mesece šolali od doma. Jelena Mlakar je obrazložila, da se ta sprememba kaže glede 
na sprejeti proračun, kjer so bila sredstva v ta namen višja, v veljavnem proračunu pa je znesek 
nižji, v rebalansu smo znesek zvišali glede sprejeti proračun. Razlog temu je, da smo prijavljali  
projekt obnova odrske tehnike v DD in je bilo za celoten projekt potrebno zagotoviti sredstva v 
višini 350 tisoč EUR, posledica temu je bila potrebna prerazporeditev sredstev, zato smo iz 
proračunske postavke »prevoz otrok v šolo« sredstva prerazporedili oz. »izposodili«, ker je 
bilo jasno, da bo obseg sredstev do rebalansa zagotovljen. Pri pripravi rebalansa  smo 
sredstva v ustrezni  višini vrnili.    
Primož Jelševar je dejal, da je občina Zagorje v letošnjem letu dobila 607 tisoč EUR višjo 
glavarino, sredstva so se privarčevala tudi iz naslova iz naslova izvajanja zimske službe, glede 
na to, da je »COVID« leto in ni bilo izvedenih prireditev, so se sredstva privarčevala tudi iz 
tega naslova, omenil je tudi izjavo župana o prejemu 450 tisoč sredstev iz naslova pomoči 
posledic koronavirusa. Zanima ga, kje vsa ta sredstva so. Meni, da je v tem letu priložnost, da 
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se marsikaj naredi, predvsem na investicijskem delu. Predloga rebalansa politična stranka SLS 
iz tega razloga ne bo podprla.  
Župan je povedal, da smo bili s sredstvi znižali zadolženost občine. Kar se tiče pridobljenih 
sredstev iz naslova epidemije, so bila sredstva dana za plače v vrtcih, šolah ter za ostale 
dejavnosti, vključno za zaposlene v Zdravstvenem domu in koncesionarje. Ta sredstva so bila 
strogo namensko razdeljena oz. transakcija iz državnega proračuna v občinskega in nato v 
javne zavode. Povedal je, da smo po prejemu višje povprečnine vse predsednike krajevnih 
skupnosti tudi pozvali, naj posredujejo predloge kako izvesti investicije po posameznih 
krajevnih skupnostih, hkrati je seznanil, da bomo 150 tisoč evrov lasnih sredstev namenili za 
sanacijo plazu na Izlakah, za sanacijo vodovodov ipd.   
Jelena Mlakar, je potrdila, da glavna računica izhaja iz zadolževanja. Je res, da bi višino 
zadolženosti pustili nespremenjeno, kar bi pomenilo, da bi lahko imeli za 1,1 mio evrov več 
novih investicij, vendar je korektno, da smo znižali zadolženost. Sredstva smo namenili tudi 
domski oskrbi, pomoči na domu, za cepivo proti gripi, za tekoče vzdrževanje, da pa bi naredili 
generalne preskoke na račun prejetih dodatnih sredstev, jih nismo. Primož Jelševar se je 
zahvalil za pojasnila, vendar je razmerje med tekočim in investicijskih delom, kljub temu veliko. 
Omenil je, da je pred leti to razmerje znašalo 60/40, danes znaša 74/26. Župan je odgovoril, 
da se moramo zavedati, da se socialni transferji povišujejo in so zakonske obveznosti, katere 
moramo izpolnjevati. Povedal je, da so se po prejemu višje povprečnine nanj obrnili 
predsedniki krajevnih skupnosti, naj pa sedaj sredstva nameni v sanacijo cest. Poudarja, da je 
županova odgovornost, da občina ni prezadolžena. Se zaveda, da je lahko najeti kredit, ga 
nameniti v ceste, vendar bi se občina prezadolžila, je mnenja, da je potrebno stremeti v 
izboljšanje socialnih razmer, kot je npr. zagotovitev predšolske vzgoje, domske oskrbe ipd.  V 
zadnjih letih smo namenili 2 mio sredstev v cestno infrastrukturo, in se noben predsednik 
krajevne skupnosti ni zahvalil.   
Sašo Vučko, je komentiral županovo dano izjavo, glede predsednikov krajevnih skupnosti. 
Povedal je, da je vesel, da je bilo več lastnih sredstev razporejenih po krajevnih skupnosti, ne 
zdi se mu pa korektno, da so videni kot, da vedno »prosijo« za denar, prosi za več spoštovanja 
do predsednikov. Župan se je za izjavo opravičil.   
Roman Savšek, kot predsednik krajevne skupnosti je povedal, da so prejeli naznanilo, da se 
bo nekaj sredstev razdelilo po vsaki krajevni skupnosti ter da naj pripravijo nabor projektov. 
Verjame, da bo kar nekaj projektov realiziranih.  
Boštjan Ocepek je ponovil predhodno izjavo Primoža Jelševarja, da se ne strinja z razmerjem 
investicijskega in tekočega dela proračuna. Kar se tiče krajevnih skupnosti je komentiral, da 
tako kot župan, tudi predsednik krajevne skupnosti od krajanov ne prejema pohval. Predlaga, 
da sanacije cest po krajevnih skupnosti v celoti prevzame občina ter da se večkrat izvedejo 
sestanki s predsedniki krajevnih skupnosti.  
Željko Železnik se je zahvalil Jeleni Mlakar in županu za obrazložitev predloga rebalansa. 
Povedal je, da verjame, da bo občina v prihodnih letih imela velik investicijski potencial. 
Povedal je tudi, da je odbor za javne finance med drugim sprejel tudi sklep, da odbor na sejo 
povabi predstavnike občin, kot primer dobre prakse izvajanja participativnega proračuna.  
Po razpravi je župan na glasovanje dal naslednji  
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi po skrajšanem postopku sprejme Odlok o 
spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2020 - 1. rebalans 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2020. 

2. Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2020 prične 
veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

3. Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2020 se objavi 
na spletnih straneh Občine Zagorje ob Savi. 

4. Ta sklep velja takoj. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 23 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 19 svetnikov. 
4 svetniki (Mitja Drobež, Primož Jelševar, Boštjan Ocepek, Marija Oven) so bili PROTI. 
Sklep je bil sprejet.  
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AD 7. 

Seznanitev s poročilom o notranjem revidiranju Občine Zagorje ob Savi za leto 
2019 

 
Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je predstavila poročilo o notranjem 
revidiranju Občine Zagorje ob Savi za leto 2019, ki ga je pripravila državna notranja revizijska 
družba Munera d.o.o.  
Po danem poročilu je župan odprl razpravo. Primož Jelševar predlaga, da se po nekaj letih 
opravljanja notranjega revidiranja poslovanja občine in javnih zavodov eno in iste družbe 
Munera d.o.o., v prihodnje razmisli o zamenjavi notranjega revizorja. Poudarja, da s tem ne 
dvomi v strokovnost dela družbe Munera.  
Predhodno se je s poročilom seznanil tudi odbor za javne finance. Predsednica odbora Simona 
Klukej je povedala, da člani na poročilo niso imeli pripomb. Je pa odgovorila Primožu 
Jelševarju, da je pri izbiri revizijske družbe pomembno samo to, da je izbrani revizor neodvisna 
oseba. Ivan Klančišar se je zahvalil županu in vodstvu občine, da revizija ni ugotovila bistvenih 
nepravilnosti, kar pomeni, da se obvladuje poslovanje občine v celoti.  
Po razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se seznani s Poročilom o notranjem revidiranju 
poslovanja Občine Zagorje ob Savi za leto 2019 z dne 3. 8. 2020, ki ga je izdelala 
državna notranja revizorka iz družbe Munera d.o.o. Križevci pri Ljutomeru. 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 23 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 23 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

AD. 8 
Predlog Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Zasavske regije – 1. obravnava 

 
Tjaša Polc, v.d. direktorice Regionalne razvojne agencije Zasavje je svetnikom predstavila 
razloge  za sprejem odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Zasavske regije.  
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje naslednji  
SKLEP:  

1. Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Zasavske 
regije. Predlog odloka se daje v 15-dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji 
dan po sprejemu tega sklepa.  

2. Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave 
na občinskem svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo.  

3. Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Zagorje ob Savi. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 23 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 23 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

AD. 9 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

 
- Predlog soglasja k imenovanju direktorja RRA Zasavje 

Predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Mitja Adamlje je svetnike 
seznanil, da je komisija na svoji seji obravnavala prejet dopis s strani Regionalne razvojen 
agencije Zasavje (RRA Zasavje) za pridobitev soglasja k imenovanju direktorja RRA Zasavje, 
ki ga je potrebno pridobiti s strani občinskega sveta Zagorje ob Savi, Hrastnik in Trbovlje. 
Predlagani kandidat za direktorja RRA Zasavje je Jani Medvešek. Člani komisije so pregledali 
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tudi kandidatov program dela ter njegovo vizijo. Na predlog člani niso imeli pripomb, zato 
predlaga, da občinski svet poda soglasje k imenovanju.  
 
Župan je odprl razpravo. Primož Jelševar je povedal, da so na seji komisije člani imeli širšo 
razpravo o načrtih dela RRA Zasavje. Povedal je, da zasavska regija glede razvitosti kotira 
zelo nizko, zato bo delo direktorja zahtevno, tudi z vidika črpanja kohezijskih sredstev. Meni, 
da bo to ena izmed težjih nalog, saj bo potrebno iz občinskega proračun zagotoviti lastna 
sredstva. Sašo Vučko, Metka Podpečan sta mu zaželela uspešno delo.  
Po razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi podaja soglasje k imenovanju direktorja RRA 

Zasavje g. Janija Medveška. 

2. Mandat traja štiri leta in prične teči z dnem 1. 10. 2020. 

3. Sklep velja z dnem sprejetja. 

Za predlagani sklep je glasovalo 23 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 23 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

- Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Občine Zagorje ob Savi v svet 
javnega zavoda Vrtec Zagorje 

 
Mitja Adamlje, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje je povedal, 
da je komisija zaradi poteka mandata dosedanjim članom, oblikovala nov predlog 
predstavnikov lokalne skupnosti v Svetu Vrtca Zagorje ob Savi.  
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP:  

1. V svet javnega zavoda Vrtec Zagorje ob Savi se kot predstavniki Občine Zagorje ob 
Savi imenujejo: 

- Marija Oven 

- Luka Tori ter 

- Borut Bokal. 

2. Mandat traja štiri leta in prične teči s potekom mandata dosedanjega sveta zavoda. 
3. Sklep velja z dnem sprejetja. 

 
Za predlagani sklep je glasovalo 22 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 22 svetnikov. 
1 svetnica (Marija Oven), kot predlagan članica v svetu, se je glasovanja vzdržala. PROTI 
ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

- Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Občine Zagorje ob Savi v svet 

javnega zavoda Osnovna šola Toneta Okrogarja Zagorje ob Savi 

Mitja Adamlje, predsednik komisije je svetnikom predlagal potrditev predloga o imenovanju 
predstavnikov lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Osnovna šola Toneta Okrogarja, ki ga 
je oblikovala komisija.  
 
Župan je dal na glasovanja naslednji  
SKLEP:  

1.  V svet javnega zavoda Osnovna šola Toneta Okrogarja se kot predstavniki Občine 
Zagorje ob Savi imenujejo: 

- Marko Pavlovič, 
- Štefka Suša, 
- Nataša Mahne. 
2. Mandat traja štiri leta in prične teči s potekom mandata dosedanjega sveta zavoda. 
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3. Sklep velja z dnem sprejetja. 

 
Za predlagani sklep je glasovalo 21 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 21 svetnikov. 
2 svetnici (Štefka Suša, Nataša Mahne), kot članici v svetu, sta se glasovanja vzdržali. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD. 10 
Pobude in vprašanja članov Občinskega sveta 

 
Župan je uvodoma povedal o prejeti pobudi politične stranke SLS za čimprejšnjo sanacijo 
zaščitnega odra in zamenjavo zaščitne mreže pred padajočim kamenjem nad Kidričevo cesto.  
Primož Jelševar je pobudo predstavil svetnikom, omenil pa je tudi, da se na tem območju 
pojavljajo koze, zato prosi, da se zadeva čimprej sanira. Župan je dejal, da ne ve čigave koze 
so, ko se bo našel lastnik se ga bo na to opozorilo. Sanacija lesenega mostu pa se bo sanirala.  
Sašo Vučko je svetnikom predstavil pobudo, dano s strani politične stranke LMŠ. Pobuda je 
bila dana na podlagi izkušenj več občin v Sloveniji, in sicer o organiziranih skupinah, ki 
spominjajo na paravojaške enote. Meni, da v primeru pojava omenjene skupine, občinski svet 
sprejme sklep, da v občini Zagorje odločno nasprotujemo in obsojamo širjenje strahu in 
nestrpnosti s strani paravojaških organizacij ter da pozivamo ministra za obrambo, da s 
spremembo zakonodaje ne omogoča vključevanje paravojaških enot v obrambni sistem 
Republike Slovenije.   
Župan je na pobudo Saša Vučka odprl razpravo, v razpravi ni sodeloval nihče, zato je dal na 
glasovanje naslednji 
SKLEP:  

1. V občini Zagorje ob Savi odločno nasprotujemo in obsojamo širjenje strahu in 
nestrpnosti. Paravojaške formacije v naši občini niso zaželene.  

2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi poziva ministra za obrambo, mag. Mateja 
Tonina, da s spremembo zakonodaje ne omogoča vključevanje paravojaških enot v 
obrambni sistem Republike Slovenije.  

 
Za predlagani sklep je glasovalo 21 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 21 svetnikov. 
2 svetnika (Roman Perklič, Nataša Mahne) sta se glasovanja vzdržala. PROTI ni bil 
nihče. Sklep je bil sprejet.  
 
V nadaljevanju je Sašo Vučko predstavil dano svetniško vprašanje. Dejal je, da je bil v letu 
2005 v Uradnem listu RS objavljen odlok o lokacijskem načrtu za gradnjo kolektorskega 
sistema odpadnih voda in centralne čistilne naprave na Izlakah. Zanima ga trenutno stanje 
projekta in hkrati apelira na pristojne, da se pripravi časovnica in eventuelna posodobitev 
projekta oz. analiza možnosti čimprejšnje izgradnje, saj je obstoječi sistem dotrajen in 
posledično prihaja do poplav v domu starejših občanov, šole, vrtca in posameznih 
stanovanjskih objektov.  
Župan je odgovoril, da bo na vprašanje pripravljen pisni odgovor s strani odbora za okolje in 
prostor.  
Sašo Vučko je v nadaljevanju predstavil vprašanje občanke, na temo avtobusnega prevoza 
šolarjev v šolo na relaciji Zagorje - Trbovlje. In sicer, pojavlja se problem, da avtobus, ko ime 
zasedene razpoložljive kapacitete, na postajah ne ustavlja. Posledica tega je, da otroci 
zamujajo v šolo. Vprašanje so naslovili tudi na podjetje Nomago, katerega odgovor je, da 
nimajo dovolj razpoložljivih avtobusov, saj jim je ministrstvo odobrilo omejeno število. Sašo 
Vučko je dejal, da se zaveda, da to ni v pristojnosti Občine, vendar vseeno prosi, če je le 
mogoče, da stopi k rešitvi problema.  
Župan je odgovoril, da bomo v imenu občinskega sveta poslali dopis na podjetje Nomago, s 
katerim bomo opozorili na večkratni pojav problema.   
 



11 
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